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БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Това е историческо събитие с национално значение, заяви изпълнителният директор на търговско-индустриална
камара в Русе Русенската търговско-индустриална камара (РТИК) се подготвя да отбележи 135 години от своето
създаване с мащабен икономически форум, който ще се проведе на 15 април тази година. Събитието носи името
"Бизнес хоризонти 2025" и има особено значение за икономическата история на Бълга... 

Митата на Тръмп - кой губи и кой печели в търговската война и как ще се отразят тези процеси у нас. В студиото на
предаването "Тази неделя" гости бяха предприемачът Красимир Дачев, зам.-председател на УС на БТПП и
финансистът Левон Хампарцумян."Това са едностранни действия на САЩ, които разбъркват установените
търговски отношения в света. Да имаш империя с голямо влияние струва много пари. Няма ка... 

Митата на Тръмп - кой губи и кой печели в търговската война и как ще се отразят тези процеси у нас. В студиото на
предаването "Тази неделя" гости бяха предприемачът Красимир Дачев, зам.-председател на УС на БТПП и
финансистът Левон Хампарцумян."Това са едностранни действия на САЩ, които разбъркват установените
търговски отношения в света. Да имаш империя с голямо влияние струва много пари. Няма ка... 

Митата на Тръмп - кой губи и кой печели в търговската война и как ще се отразят тези процеси у нас. В студиото на
предаването "Тази неделя" гости бяха предприемачът Красимир Дачев, зам.-председател на УС на БТПП и
финансистът Левон Хампарцумян."Това са едностранни действия на САЩ, които разбъркват установените
търговски отношения в света. Да имаш империя с голямо влияние струва много пари. Няма ка... 

Заглавие: РТИК отбелязва своята 135-годишнина с икономически форум
Дата: 06.04.2025 15:04
Медия: Dunavmost

Заглавие: Хампарцумян: Проблемът не са митата на Тръмп, а младите в България, които нито учат, нито работят
Дата: 06.04.2025 14:53
Медия: Варна 24

Заглавие: Хампарцумян: Проблемът не са митата на Тръмп, а младите в България, които нито учат, нито работят
Дата: 06.04.2025 14:21
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: Хампарцумян: Проблемът не са митата на Тръмп, а младите в България, които нито учат, нито работят
Дата: 06.04.2025 14:17
Медия: Бургас 24

Заглавие: Цветан Симеонов участва, като представител на Световен търговски център - София в глобалната
среща на WTCA
Дата: 07.04.2025 11:31

https://www.dunavmost.com/novini/rtik-otbelyazva-svoyata-135-godishnina-s-ikonomicheski-forum
https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Hamparcumyan-Problemut-ne-sa-mitata-na-Trump-a-mladite-v-Bulgariya-koito-nito-uchat-nito-rabotyat-2510056
https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Hamparcumyan-Problemut-ne-sa-mitata-na-Trump-a-mladite-v-Bulgariya-koito-nito-uchat-nito-rabotyat-2510055
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Hamparcumyan-Problemut-ne-sa-mitata-na-Trump-a-mladite-v-Bulgariya-koito-nito-uchat-nito-rabotyat-2510057
https://www.bcci.bg/news/20892


Председетелят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов представлява Световен
търговски център София/асоцииран/ в рамките на Глобалния икономически форум на Асоциацията на световните
търговски центрове, който се провежда във френския град от 6 до 9 април. В уникална бизнес и иновативна среда
форумът бе открит от Джон Дрю, председател на АСТЦ, Беноа Винсент, председател на Световен... 

Българската търговско-промишлена палата и Съветът по инвестиции към нея отправят покана за участие в
уебинар на тема "Представяне на фондове за дялово и рисково финансиране и компании от тяхното портфолио"
на 22 април 2025 г. от 14.30 ч. в хибриден формат – на място в БТПП и онлайн в платформата Zoom. Цели на
събитието: Представяне на водещи фондове за дялово и рисково финансиране, както и запоз... 

По време на последния панел "Маркетинг или качество" участниците се опитаха да отговорят на въпроса кое е
наистина важно за потребителите в България. Габриела Руменова, основател на "Ние, потребителите", подчерта,
че първоначалният избор често е воден от маркетинга, но ако качеството не отговори на очакванията,
потребителите няма да повторят покупката. Евгени Венков, мениджър "Бизнес развитие" в N... 

Русенската търговско-индустриална камара (РТИК) ще отбележи 135 години от своето създаване на 15 април тази
година с икономически форум "Бизнес хоризонти 2025". Това е историческо събитие с национално значение, тъй
като в Русе през 1890 г. възниква първата търговска камара в България, посочи изпълнителният директор на РТИК
Милен Добрев. Темите на форума ще бъдат фокусирани върху икономическите пре... 

В изпълнение на ежегодната си програма за повишаване на знанията и квалификацията на служителите си в
РТПП/К, Българската търговско-промишлена палата проведе обучения по безопасни и здравословни условия на
труд на тема "Европейският съюз – здраве и безопасност при работа". Лекторът, н.с. I-ва ст. инж. Митко Мирчев,
представи пред участниците Стратегическата рамка на Европейския съюз за безопасност... 

Иван Баталов, новоназначен търговски съветник към посолството на България в Грузия посети БТПП и разговаря
с председателя, Цветан Симеонов. По време на разговора бе дискутирано доброто сътрудничество с партньорите
от грузинската търговско – промишлена палата. Двете страни продължават да работят по подобряването на
транспортните връзки по вода с фериботни връзки между пристанищата Бургас и Батуми. ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Представяне на фондове за дялово и рисково финансиране и компании от тяхното портфолио
Дата: 04.04.2025 17:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: 7-и годишен форум "Производство и търговия" (панел 4): Маркетинг или качество
Дата: 04.04.2025 15:30
Медия: Мениджър

Заглавие: Русенската търговско-индустриална камара ще отбележи 135 години от създаването си
Дата: 06.04.2025 14:56
Медия: Ruse.news

Заглавие: Обучение на експертите на БТПП за осигуряване на безопасни и здравословни условия на труд
Дата: 07.04.2025 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Грузински стоки ще бъдат представени на базар у нас
Дата: 07.04.2025 08:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Американски и виетнамски търговски асоциации с молба да се отложат високите мита върху вноса от
Виет

https://www.bcci.bg/news/20888
https://manager.bg/m-video/7-i-godishen-forum-proizvodstvo-i-targovia-marketing-ili-kachestvo
https://ruse.news/index.php/2025/04/06/rusenskata-targovsko-industrialna-kamara-sthe-otbelezhi-135-godini-ot-sazdavaneto-si-s-ikonomicheski-forum/
https://www.bcci.bg/news/20891
https://www.bcci.bg/news/20890
https://novini.vratsa.eu/bg/amerikanski-i-vietnamski-targovski-asotsiatsii-s-molba-da-se-otlozhat-visokite-mita-varhu-vnosa-ot-viet/


Представители на бизнеса от САЩ и Виетнам отправят молба към администрацията на американския президент
Доналд Тръмп да отложи прилагането на планираните мита върху вноса на виетнамски стоки, които са в размер
на 46 процента, предаде Ройтерс, цитирана от БТА. Предприемачи от двете страни обявиха, че високите тарифни
ставки ще се отразят негативно на бизнеса им и ще нарушат двустранните търговски от... 

Представители на бизнеса от САЩ и Виетнам отправят молба към администрацията на американския президент
Доналд Тръмп да отложи прилагането на планираните мита върху вноса на виетнамски стоки, които са в размер
на 46 процента, предаде Ройтерс. Предприемачи от двете страни обявиха, че високите тарифни ставки ще се
отразят негативно на бизнеса им и ще нарушат двустранните търговски отношения. Виетнам... 

Трябва да се поддържа баланс между ръста на заплащането и производителността на труда, обясни
експертътРъстът на работните заплати ще се ускори след като България се присъедини към еврозоната през
2026 година, показва анализ на специалисти. Това е основният и статистически най-значим ефект, който се очаква
от приемането на единната европейска валута, стига да се съди по опита на другите страни, ко... 

Въведените от президента на САЩ Доналд Тръмп мита предизвикват сериозни опасения сред българските
икономически експерти и предприемачи. Финансистът Левон Хампарцумян и предприемачът Красимир Дачев
изразиха в студиото на bTV своите тревоги относно потенциалното въздействие върху българската икономика,
съобщават от news.bg Според Левон Хампарцумян, основният проблем за България обаче не са митата на... 

кадър: Бтв България ще пострада косвено от митата на САЩ, но проблемът е, че ние се самоограничаваме. При
нас в Европа има само ограничения. Аз купувам суровина през Норвегия, но тя е руска. Сега и Тръмп ни затвори
вратата. Ние си измисляме врагове, вземат се тъпи политически решения. Така обобщи глобалната икономическа
ситуация предприемачът Красимир Дачев. Заедно с финансиста Левон Хампарцумян т... 

Ние си измисляме врагове, заяви Красимир ДачевБългария ще пострада косвено от митата на САЩ, но проблемът
е, че ние се самоограничаваме. При нас в Европа има само ограничения. Аз купувам суровина през Норвегия, но
тя е руска. Сега и Тръмп ни затвори вратата. Ние си измисляме врагове, вземат се тъпи политически решения.
Така обобщи глобалната икономическа ситуация бизнесменът Красимир Дачев. Заедно... 

Дата: 06.04.2025 15:53
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Американски и виетнамски търговски асоциации с молба към администрацията на Тръмп да отложи
високите мита върху вноса от Виетнам
Дата: 06.04.2025 13:29
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Икономист: Присъединяването към еврозоната ще ускори ръста на реалните заплати
Дата: 06.04.2025 15:09
Медия: Виа Понтика

Заглавие: Хампарцумян: Основният проблем у нас не са митата на Тръмп, а това, че около 150 000 млади хора
нито работят, нито учат
Дата: 06.04.2025 13:55
Медия: Свободно слово

Заглавие: Хампарцумян: България да си отвори мините, 150 хиляди души между 20 и 25 години не работят и не
учат
Дата: 06.04.2025 11:50
Медия: Petel.bg

Заглавие: Хампарцумян каза как ще ни се отразят митата на Тръмп, разкри най-големия ни проблем
Дата: 06.04.2025 10:59
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: "Ако нямаш стомана, нямаш държава": Как да разбираме икономическата доктрина на Доналд Тръмп

https://www.bta.bg/bg/news/economy/866361-amerikanski-i-vietnamski-targovski-asotsiatsii-s-molba-kam-administratsiyata-na-
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=85241
https://svobodnoslovo.eu/bulgaria/hamparcumyan-osnovniyat-problem-u-nas-ne-sa-mitata-na-tramp-a-tova-che-okolo-150-000-mladi-hora-nito-rabotyat-nito-uchat/159463
https://petel.bg/Hampartsumyan--Balgariya-da-si-otvori-minite--150-hilyadi-dushi-mezhdu-20-i-25-godini-ne-rabotyat-i-ne-uchat__579867
https://www.standartnews.com/biznes/hamparcumyan-kaza-kak-shte-ni-se-otrazyat-mitata-na-tramp-razkri-nay-golemiya-ni-problem-592877.html
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/606906/ako-nyamash-stomana-nyamash-darzhava-kak-da-razbirame-ikonomicheskata-doktrina-na-donald-tramp


За да можеш ефективно да се бориш с враговете си, първата стъпка е да ги разбираш. За да можеш ефективно да
работиш със съюзниците си – същото. Без значение дали възприемаме Съединените американски щати на
Доналд Тръмп като "приятел" или "враг", ние сме неспособни нито да се борим, нито да работим с тях, ако не
разбираме какво правят и защо го правят. За тези, които се притесняват, че това може ня... 

Година след рекордните продажби производителите на възобновяема енергия продължават да отчитат
впечатляващ ръст на приходитеТемата накратко Въпреки че 2023 г. не е рекордна за ВЕИ производителите,
секторът се развива повече от добре. Компании като "Юнайтед енерджи", "Сънотех къмършъл" и "Елкомо" отчитат
впечатляващ ръст на продажбите и заемат първите три места в класацията на "Капитал". Развитие... 

Народни представители от парламентарно представени партии в 51-ото Народно събрание ще връчат престижни
отличия в категория "Туризъм" по време на осмото издание на Bright Awards – Наградите за бизнес и туризъм,
което ще се проведе на 10 април в хотел "Маринела", София. Призът за балнео туризъм ще бъде връчен на
Община Хисаря – един от водещите СПА дестинации у нас, съчетаваща хилядолетна история и... 

Ефектите от търговските мита на Тръмп ще са преки и те няма да се ограничат само върху износа към Америка.
Секторът, който произвежда автомобилни части у нас, изнася за гиганти в Западна Европа, ще бъде директно
повлиян от тарифите на САЩ. Това каза в студиото на "Твоят ден" на NOVA зам.-председателят на Българска
търговско-промишлена палата д-р Васил Тодоров. Президентът на САЩ Доналд Тръмп обяви... 

Икономисти и бизнес лидери са обезпокоени след налагането на мито от 46% върху виетнамския износ за
американския пазар, като смятат, че това ще предизвика потенциални отрицателни последици за износа на
страната и за икономическия растеж, съобщава БТА. Майкъл Кокалари, икономист във "ВинаКапитал"
(VinaCapital), определи обявяването на "реципрочните мита" като напълно неочаквани, и че тези мита бих... 

(От ляво надясно): Христо Гаджев, генерал-майор Андре Денк, Андрей Новаков и Радостин Илиев са убедени, че
България може да има съществен принос в превъоръжаването на ЕС Евродепутатът от ГЕРБ/ЕНП Андрей
Новаков: Изнасяме отбранителна продукция за 4,2 млрд. лв. Това може да е началото на златно десетилетие за
българската индустрия! Бронираната машина "Рила", производство на IAGБългарската отбраните... 

Дата: 07.04.2025 12:02
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: ВЕИ бизнесът - добри приходи и изненади по върховете
Дата: 07.04.2025 11:24
Медия: Капитал

Заглавие: От минералните извори до Дунавските пламъци – туризмът празнува успехите си        
Дата: 07.04.2025 13:37
Медия: СайтЪТ

Заглавие: На кои браншове в България ще се отразят най-силно новите тарифи на САЩ
Дата: 04.04.2025 11:17
Медия: Посоки Плевен

Заглавие: Икономист: Новите мита на Тръмп застрашават износа на Виетнам
Дата: 07.04.2025 13:32
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Андрей Новаков ГЕРБ/ЕНП: Това може да е началото на златно десетилетие за българската
индустрия!
Дата: 07.04.2025 13:04
Медия: Евродепутати ГЕРБ/ЕНП

Заглавие: Най-голямата българска компания в SOFIX отговори на митата на САЩ
Дата: 07.04.2025 12:22
Медия: Телевизия Блумбърг

https://www.capital.bg/biznes/energetika/2025/04/07/4731751_vei_biznesut_-_dobri_prihodi_i_iznenadi_po_vurhovete/
https://thesite24.net/ot-mineralnite-izvori-do-dunavskite-plamaczi-turizmat-praznuva-uspehite-si/
https://www.posoki.com/na-koi-branshove-v-balgariq-shte-se-otrazqt-nay-silno-novite-tarifi-na-sasht
https://www.dotbg.bg/article/20273189
https://gerb-epp.info/%D0%BD%D0%B0%D1%87%D0%B0%D0%BB%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%BD%D0%BE-%D0%B4%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/143293-nay-golyamata-balgarska-kompaniya-v-sofix-otgovori-na-mitata-na-sasht


Светлин Тодоров, изпълнителен директор на Shelly USA, в "Бизнес старт", 7.04.2025 г.Shelly Group е компанията с
най-голяма пазарна капитализация в индекса SOFIX на Българската фондова борса. В петък, 4 април, акциите
приключиха сесията при цена от 66,3 лв., което оценява компанията на 1,2 млрд. лв. Shelly Group има бизнес в
САЩ и планове за развитие на американския пазар, затова инвеститорите след... 

Доналд Тръмп наложи мита на почти целия свят, включително на пингвини и тюлени, обитаващи безлюдни
острови. Русия и Беларус обаче ги няма в списъка с митата, пише Deutsche Welle. Защо? САЩ наложиха
"реципрочни мита" върху вноса от над 180 държави и територии, но прави впечатление, че в списъка на Доналд
Тръмп липсват някои държави. Например Русия.Финансовият министър на САЩ Скот Бесент обясни това... 

Международната рейтингова агенция S&P Global Ratings/ Стандард енд Пуърс потвърди дългосрочния кредитен
рейтинг на София – BBB/положителна перспектива. Оценката на S&P Global Ratings за София е признание за
работата на екипа на кмета Васил Терзиев. "Столицата показва стабилни финансови резултати и добра
ликвидност. Добрата финансова дисциплина, която развиваме, е показателна за общинската ... 

Министърът на енергетиката Жечо Станков коментира напредъка по либерализацията на електроенергийния
пазар в България, като подчерта, че Министерството е готово да изпълни различни сценарии, включително и
либерализация от 1 юли 2025 година. Въпреки това, той увери, че подкрепата за битовите потребители ще
продължи и те няма да усетят негативни финансови последици. В момента в Комисията по енергетик... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Заплатите – най-сигурният ефект от влизането в еврозоната Ако България се присъедини към еврозоната през
2026 г., най-устойчивият и статистически значим ефект ще бъде ускореният ръст на работните заплати. Това заяви
проф. д-р Виктор Йоцов от Института за икономически изследвания към БАН по време на дискусия, организирана
от академични институции, предаде БТА.Високи заплати, но при условие Проф. Йо... 

През 2024 г. наетите намаляват във всички икономически дейности, освен здравеопазването и социалните
дейности и държавното управление, сочат актуалните данни на НСИ. Най-голям спад има в сектори като хотели и
ресторанти и строителство – отрасли, при които работодателите декларират и много голям недостиг на кадри.
Това създава съмнения за негативно влияние на средата и особено на ръста на минимална... 

Заглавие: Защо Тръмп не наложи мита на Русия
Дата: 07.04.2025 12:02
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: S&P потвърди кредитния рейтинг на София
Дата: 07.04.2025 14:41
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Министърът на енергетиката Жечо Станков: Либерализацията на пазара няма да доведе до
повишаване на сметките за битов ток
Дата: 07.04.2025 14:34
Медия: На брега

Заглавие: Какво ще стане със заплатите след влизането в еврозоната? Изненадващи прогнози от експерти
Дата: 06.04.2025 16:52
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Законните работници в туризма и строителството намаляват бързо
Дата: 06.04.2025 08:46
Медия: Economic

Заглавие: Хампарцумян: Проблемът не са митата на Тръмп, а младите в България, които нито учат, нито работят
Дата: 06.04.2025 12:44

https://www.smolyan.bgvesti.net/news/606906/zashto-tramp-ne-nalozhi-mita-na-rusiya
https://vestnikstroitel.bg/news/sp-potvrdi-kreditniya-reiting-na-sofiya
http://www.nabrega.bg/archives/76914
https://novini.vratsa.eu/bg/kakvo-shte-stane-sas-markzaplatitemark-sled-vlizaneto-v-markevrozonatamark-iznenadvashti-prognozi-ot-eksperti/
https://www.economic.bg/bg/a/view/zakonnite-rabotnici-v-turizma-i-stroitelstvoto-namaljavat-byrzo
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Hamparcumyan-Problemut-ne-sa-mitata-na-Trump-a-mladite-v-Bulgariya-koito-nito-uchat-nito-rabotyat-2509965


Митата на Тръмп - кой губи и кой печели в търговската война и как ще се отразят тези процеси у нас. В студиото на
предаването "Тази неделя" гости бяха предприемачът Красимир Дачев, зам.-председател на УС на БТПП и
финансистът Левон Хампарцумян."Това са едностранни действия на САЩ, които разбъркват установените
търговски отношения в света. Да имаш империя с голямо влияние струва много пари. Няма ка... 

Трябва обаче да се поддържа баланс между ръста на заплащането и производителността на труда, обясни
експертът Ръстът на работните заплати ще се ускори след като България се присъедини към еврозоната през
2026 година, показва анализ на специалисти. Това е основният и статистически най-значим ефект, който се очаква
от приемането на единната европейска валута, стига да се съди по опита на другите стр... 

Заплатите – най-сигурният ефект от влизането в еврозоната Ако България се присъедини към еврозоната през
2026 г., най-устойчивият и статистически значим ефект ще бъде ускореният ръст на работните заплати. Това заяви
проф. д-р Виктор Йоцов от Института за икономически изследвания към БАН по време на дискусия, организирана
от академични институции, предаде БТА.Високи заплати, но при условие Проф. Йо... 

Nike, Adidas и Puma преместиха производството си във Виетнам заради евтината работна ръка, но сега ще бъдат
засегнати от 46% митаМоделът маратонки Vomero 18 на Nike се отличава с дебела подметка, цена от $150 и
етикет на езика с надпис "Произведено във Виетнам". Именно този надпис е сериозен проблем за новата
стратегия на главния изпълнителен директор на Nike, Елиът Хил, който тази година пусна мо... 

Дистанционната работа губи позиции, особено в ИТ сектора Трудовият пазар в България продължава да показва
стабилност с ниво на безработица под 4%, което по принцип се счита за положителен индикатор за икономиката.
Това сочат последните данни, анализирани в рубриката "Лични финанси" на БНТ. Специалистите обясняват, че
ниският процент на безработица обикновено се асоциира с повишаване на средната за... 

Няма изискване работодателят да освободи служител, изпълнил условията за пенсияКакви обезщетения има
право да получи служител, когато се пенсионира? Според Кодекса на труда, всеки работник при прекратяване на
трудовото правоотношение, след като е придобил право на пенсия, има право на обезщетение от работодателя в
размер на 2 брутни заплати. Някои хора обаче имат право на 6 брутни заплати. С после... 

Медия: Пловдив 24

Заглавие: Икономист: Присъединяването към еврозоната ще ускори ръста на реалните заплати
Дата: 06.04.2025 14:08
Медия: Dunavmost

Заглавие: Какво ще стане със заплатите след влизането в еврозоната? Изненадващи прогнози от експерти
Дата: 06.04.2025 16:45
Медия: Марица

Заглавие: Веригата за доставки на спортни обувки е болезнена точка в тарифната война на Тръмп
Дата: 07.04.2025 11:35
Медия: Profit

Заглавие: 40% от обявите за работа са в София
Дата: 07.04.2025 11:34
Медия: Dunavmost

Заглавие: Какви обезщетения ни дължи фирмата при пенсиониране?
Дата: 07.04.2025 11:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Министър Гуцанов: Длъжници сме на социалната и солидарната икономика, която осигурява работа
за най-уязвимите
Дата: 07.04.2025 13:17
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.dunavmost.com/novini/ikonomist-prisaedinyavaneto-kam-evrozonata-shte-uskori-rasta-na-realnite-zaplati
https://www.marica.bg/balgariq/obshtestvo/kakvo-shte-stane-sas-zaplatite-sled-vlizaneto-v-evrozonata-iznenadvashti-prognozi-ot-eksperti
https://profit.bg/article/2025040708331195192
https://www.dunavmost.com/novini/40-ot-obyavite-za-rabota-sa-v-sofiya
https://dbr.bg/kakvi-obezstetenia-ni-dalzi-firmata-pri-pensionirane-
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/866886-ministar-gutsanov-dlazhnitsi-sme-na-sotsialnata-i-solidarnata-ikonomika-koyato


"Длъжници сме на социалната и солидарна икономика", заяви министърът на труда и социалната политика
Борислав Гуцанов, който откри днес 13-ия Европейски форум на субектите на социалната и солидарна икономика.
Събитието се организира съвместно от Министерството на труда и социалната политика (МТСП) и Националния
съюз на трудово производителните кооперации в България. Министър Гуцанов подчерта ключов... 

Нивото на недеклариран труд в България остава високо спрямо еврозоната – 19.3% при 11.1 на сто от общия
трудов принос в частния сектор. Данните за това са от последното изследване на Евростат "Undeclared Work" от
2019 г., което измерва мащаба и характеристиките на недекларираната заетост в ЕС. Те бяха представени от
проф. д-р Стефан Петранов от Стопанския факултет на СУ "Св. Климент Охридски" по в... 

Често се смята, че пенсионната система е нещо далечно и сложно, което не заслужава внимание в по-ранна
възраст. Всъщност, тя може да бъде изключително мощен инструмент за осигуряване на финансовото ни бъдеще.
В предстоящата коучинг сесия ще имаш възможност да научиш как да използваш пенсионната система
стратегически, за да увеличиш спестяванията си и да си гарантираш стабилност в бъдеще.По време н... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 20)

Хората, които пристигат в Германия на базата на така нареченото "правило на Западните Балкани", са
изключително успешни на пазара на труда. Но бъдещето на тези разпоредби след идването на власт на
християндемократите и ГСДП е несигурно, пише Дойче веле. "Германия има нужда от работници - най-малко 400
000 годишно. Така казват експертите. Една от възможностите тези хора да дойдат в Германия е така... 

България ще пострада косвено от митата на САЩ, но проблемът е, че ние се самоограничаваме. При нас, в
Европа, има само ограничения. Аз купувам суровина през Норвегия, но тя е руска. Сега и Тръмп ни затвори
вратата. Ние си измисляме врагове, вземат се тъпи политически решения. Така обобщи глобалната икономическа
ситуация бизнесменът Красимир Дачев. Заедно с финансиста Левон Хампарцумян той коментир... 

Промените, които МОН планира в системата на висшето образование, засягат и обучението по медицина и
здравни грижи. Необходими ли са тези промени обаче и обосновани ли са те от гледна точка на развитието на
пазара на труда за медицински кадри през последните години? С други думи ще доведат ли предвидените
промени в приема на студенти до по-голям брой медицински сестри и лекари, които да останат на ... 

Заглавие: Недекларираният труд у нас надвишава средното ниво в еврозоната
Дата: 07.04.2025 12:12
Медия: Синор БГ

Заглавие: Онлайн работилница: Как да използваме пенсионната система, за да умножим спестяванията си?
Дата: 07.04.2025 14:51
Медия: Moitepari.bg

Заглавие: Работа в Германия – Ще премахне ли новото правителство квотите за Западните Балкани? 
Дата: 05.04.2025 09:49
Медия: Струма

Заглавие: БИЗНЕС ЕКСПЕРТИ: Проблемът не са митата на Тръмп, а ТЪПИТЕ политически решения
Дата: 06.04.2025 21:35
Медия: ПИК

Заглавие: Защо мерките във висшето медицинско образование ще имат минимален ефект
Дата: 07.04.2025 10:33
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Изкуственият интелект води към комунизъм
Дата: 07.04.2025 09:33
Медия: Филтър

https://sinor.bg/73040-nedeklariraniyat-trud-u-nas-nadvishava-srednoto-nivo-v-evrozonata
https://www.moitepari.bg/spravochnik/art/advices/onlajn_rabotilnica-%7E791edf47-b583-4c6c-a64d-7ca0c2c54e6c/
https://www.struma.com/bulgariya/rabota-v-germaniya-shte-premahne-li-novoto-pravitelstvo-kvotite_230716/
https://pik.bg/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%8A%D0%BC%D0%BF-%D0%B0-%D1%82%D1%8A%D0%BF%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-news1275756.html
https://kmeta.bg/9387-2/
https://filternews.bg/izkustveniyat-intelekt-vodi-kam-komunizam/


Пол Крейг РОБЪРТСPaulcraigroberts.org Дигиталната революция е равна на комунизъм. Най-накрая,
равноправието настъпи. Изкуственият интелект дава огромни възможности на измамниците и злонамерената
употреба на интернет. Цифровата революция и AI са не само най-голямата заплаха за личната неприкосновеност
и финансова сигурност, но и за ценностите ни, защото правят възможен комунизма – нашето вероятно б... 

Варна, пристанище на Шумен..., пееше великият Тодор Колев. И ако това се отнася за времето след преврата на
19 май 1934 г., когато в страната е проведена цялостна административно-териториална реформа, като
съществуващите окръзи са обединени в нови 7 области, начело с областни директори, то от рубриката на
Varna24.bg – "Преди и сега", ще видите как е изглеждало пристанището 10 години преди този пер... 

Посещението във високотехнологичния парк на Huawei в Китай е оставило силно впечатление на Томас Л.
Фридман, колумнист на The New York Times. Само за три години, отбелязва той, компанията, "удушена от санкции",
е изградила огромен изследователски и производствен клъстер, където произвежда продукти, използвайки най-
напредналите технологии. И те не са американски. В Шанхай бях изправен пред избор ко... 

Международната рейтингова агенция S&P Global Ratings/ Стандард енд Пуърс потвърди дългосрочния кредитен
рейтинг на София – "BBB/положителна перспектива.Оценката на S&P Global Ratings за София е признание за
работата на екипа на кмета Васил Терзиев. Столицата показва стабилни финансови резултати и добра
ликвидност. Добрата финансова дисциплина, която развиваме са показателни за общинската и... 

"Много важно е и не трябва да стигаме до това, което каза представителят на ВиК-Перник за Брезник – дай Боже
да има дъждове. Не трябва правителствата и Народното събрание да се превръщат в шамани, които чакат да вали
дъжд, а трябват дългосрочни и устойчиви решения", каза бившият министър на околната среда и водите Нона
Караджова. По думите ѝ проблемите са многопластови и са нужни много сериозни ре... 

Вицепремиерът Томислав Дончев обяви, че ще бъде възобновена работата по проекта за изграждане на тунел
под Шипка. В отговора си на въпрос на депутата от "ДПС – Ново начало" Халил Летифов, Дончев напомни, че този
проект е част от Европейски коридор №9, който е приоритетен за България. Реалистичният план за тази година е
от северна страна да бъде изградена голяма част от трасето, което води до туне... 

Търговският дефицит на Северна Македония се увеличава до общо 37,2 милиарда денара (606,4 милиона евро)
през първите два месеца на годината от 33,1 милиарда денара през същия период на 2024 година, съобщава
статистическата служба на страната, цитирана от SeeNews. България остава основен партньор на своята западна

Заглавие: Вижте Пристанище – Варна преди близо 100 години
Дата: 07.04.2025 08:40
Медия: Варна 24

Заглавие: Глас от САЩ: Погледнах в бъдещето, не видях Америка
Дата: 07.04.2025 07:30
Медия: Actualno.com

Заглавие: S&P потвърди кредитния рейтинг на София
Дата: 07.04.2025 13:21
Медия: Столична община

Заглавие: Нона Караджова: Загубата на вода е 57%, необходими са много сериозни инвестиции
Дата: 07.04.2025 12:08
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: Работата по проекта за тунел под Шипка ще бъде възстановена
Дата: 07.04.2025 11:07
Медия: Телевизия Стара Загора

Заглавие: Търговският дефицит на Северна Македония расте - какво и на кого изнася страната
Дата: 07.04.2025 11:01
Медия: Money.bg

https://www.varna24.bg/novini/varna/Vizhte-Pristanishte-Varna-predi-blizo-100-godini-2510498
https://www.actualno.com/america/glas-ot-sasht-poglednah-v-bydeshteto-ne-vidjah-amerika-news_2425242.html
https://www.sofia.bg/w/6241407
https://vevesti.bg/298584/nona-karadzhova-zagubata-na-voda-e-57-neobhodimi-sa-mnogo-seriozni-investitsii/
https://tvstz.com/2025/04/07/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%82%D1%83%D0%BD%D0%B5%D0%BB-%D0%BF%D0%BE%D0%B4-%D1%88%D0%B8%D0%BF%D0%BA%D0%B0/
https://money.bg/economics/targovskiyat-defitsit-na-severna-makedoniya-raste-kakvo-i-na-kogo-iznasya-stranata.html


съседка. Източник: EPA/БГНЕС Износът в Северна Македония се е увеличил с 1,6% на го... 

Проектът се реализаира с финансовата подкрепа на Национален фонд "Култура" по Програма "Любителско
изкуство" 2024 Проектът "Забравените пролетни обичаи от Ново село, Русенско - възстановяване на традициите" е
фокусиран върху идентифицирането, запазването и популяризирането на нематериалните културни ценности.
Проектът предвижда автентично възстановяване на забравени местни обичаи, както и създаван... 

Депутатите от ГЕРБ внесоха в Народното събрание законопроект, който ще регулира брокерските услуги на пазара
на недвижими имоти в България. Според предложените промени, брокерите и агенциите ще могат да
осъществяват дейността си единствено след вписване в Национален регистър, който ще се води от Агенцията по
вписванията. Целта е да се осигури публичност и контрол върху професионалистите в бранша, ... 

Почетният председател и аверите му могат да съществуват само ако са във властта, въртят обръчи от фирми и
раздават порции, а днес е увъртат покрай софрата като гладни кебапчийски котараци Димитър Иванов Има една
стара приказка за вълка, нрава и козината му, но сякаш е изговорена от народния гений за ДПС-Доган - костюма
си мени, но мерака за преяждане с власт никога не му изчезва. Типичен хищник. Т... 

Държавата да обръща повече внимание и да се създават условия за развитие на трудово-производителните
кооперации. Това каза вицепрезидентът Илияна Йотова по време на откриването на Тринадесетия европейски
форум на субектите на социалната и солидарната икономика. Днес, когато в целия свят се говори повече за
оръжие и се правят сметки как да се развиват предприятия най-вече в оръжейната промишленост,... 

Все по-неясна става границата, която очертава контурите на мнозинството, а и на опозицията в парламента. Това
поражда тази проблематика в прозрачността и ефективността на решенията. Всичко започва да става плаващо и
се води единствено от интереси. Когато има прекалено силни интереси, няма принципи. Това заяви пред
журналисти президентът Румен Радев. Държавният глава коментира темата за загинала в ... 

България отново е почернена и за съжаление и деца падат вече жертва по пътищата поради една важна причина
и според мен това е безхаберие, породено от безнаказаност. Това каза пред журналисти президентът Румен
Радев. Пътищата са в лошо състояние, посочи той и добави, че в България няма магистрали. Сега ни убеждават, че
този произвол трябва да се търпи, защото трябва да има стабилност, за да бъде въ... 

Заглавие: Забравените пролетни обичаи от Ново село, Русенско - Възстановяване на традициите
Дата: 07.04.2025 10:00
Медия: Утро Русе

Заглавие: Предлагат нови правила за брокерите – национален регистър, задължителни обучения и санкции
Дата: 07.04.2025 13:51
Медия: Poligraff.NET

Заглавие: ДПС-Доган се хванаха за гушите – лидерски амбиции заслепяват политическата шизофрения и
идеологическа безпътица
Дата: 07.04.2025 13:31
Медия: Фактор

Заглавие: Йотова: Кооперациите имат значима роля в развитието на регионите
Дата: 07.04.2025 13:21
Медия: Ruse.news

Заглавие: Румен Радев: Тяхната истинска цел не е еврото, а опазването на Пепи Еврото
Дата: 07.04.2025 12:46
Медия: News.bg

Заглавие: ОБНОВЕНА Деца падат жертва по пътищата поради безхаберие, породено от безнаказаност, каза
президентът Румен Радев
Дата: 07.04.2025 12:37
Медия: Българска телеграфна агенция

https://utroruse.com/article/1103597/
https://poligraff.net/news/predlagat-novi-pravila-za-brokerite-nacionalen-registr-zadlzitelni-obuceniya-i-sankcii/92607
https://faktor.bg/dps-dogan-se-hvanaha-za-gushite-liderski-ambicii-zaslepqvat-politicheskata-shizofreniq-i-ideologicheska-bezpatica
https://ruse.news/index.php/2025/04/07/jotova-kooperacziite-imat-znachima-rolya-v-razvitieto-na-regionite/
https://news.bg/politics/rumen-radev-tyahnata-istinska-tsel-ne-e-evroto-a-opazvaneto-na-pepi-evroto.html
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/866862-detsa-padat-zhertva-po-patishtata-poradi-bezhaberie-porodeno-ot-beznakazanost-


[email protected] Росен Желязков е хладнокръвен, не позволява конфликти и взима правилните решения, до
момента няма издънки, казва председателят на комисията по културата и медиите Ако депутатите имат акъл, ще
пазят правителството и след еврозоната поне до началото на 2027 г., за да приключи преходът В коалиция не е
лесно, защото вместо едно правилно решение вземаме 1/3 от него, правейки компромис... 

Именитият в цял свят корупционер задейства опцията "доброволец в първия пилотиран полет" до Марс! Догодина
или най – късно до 2028-2032 година корпуленият и напорист български политик Делян Пеевски ще излезе от
позорния списък за силно корумпирани политици "Магнитски". Тази опция ще бъде задействана само и
единствено за него, защото Пеевски се е споразумял лично с Доналд Тръмп и Илон Мъск да участ... 

пан.бг Уляна Кричковская, Степан Гафтко - понеделник, 7 април 2025 г., 11:41 Илюстративна снимка: Getty Images
На 7 април Литва ще представи нов хеликоптер, който ще се използва за придружаване на руски транзитни
влакове, пътуващи през страната до Калининградска област. Източник: "Европейска истина" с позоваване на
изявление на министъра на вътрешните работи на Литва Владислав Кондратович, цитиран... 

Украински бойни дронове ще бъдат тествани от американската армия. Това се осъществява по проект, наречен
"Артемида" на Отдела за иновации в отбраната (DIU) на армията на САЩ. Две украински фирми ще си партнират с
две американски компании и ще демонстрират ударни еднопосочни дронове на американските военни. Усилията
на украинските и американските компании са фокусирани предимно върху изследването н... 

Заглавие: Тошко Йорданов: Медийният закон и СЕМ са толкова остарели, колкото правилата за движение на
файтоните
Дата: 07.04.2025 07:59
Медия: 24 Часа

Заглавие: Извънредно в BNEWS! Делян Пеевски излиза от позорния списък Магнитски! Тръгва по стъпките на
Христофор Колумб
Дата: 07.04.2025 11:20
Медия: Би Нюз

Заглавие: Литва ще използва хеликоптер за придружаване на руски транзитни влакове
Дата: 07.04.2025 12:45
Медия: Pan.bg

Заглавие: Изследват дронове с голям обхват, устойчиви на електронна война
Дата: 06.04.2025 20:33
Медия: Българска армия

https://www.24chasa.bg/mneniya/article/20267373
https://bnews.bg/delyan-peevski-izliza-ot-pozorniya-spisal-magnitski-tragva-po-stapkite-na-hristofor-kolumb/
https://pan.bg/view_article-80-591080-litva-shte-izpolzva-helikopter-za-pridruzhavane-na-ruski-tranzitni-vlakove.html
https://armymedia.bg/2025/04/06/%D0%B8%D0%B7%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D1%80%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D1%81-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D1%8F%D0%BC-%D0%BE%D0%B1%D1%85%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%83%D1%81%D1%82%D0%BE/
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